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SĒDES PROTOKOLS  

Valmierā 
Atklātā sēde 

 
2024. gada 17. oktobrī Nr.9 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēdi atklāj plkst. 08:56 
 
Sēdi vada – komitejas priekšsēdētājs Jānis Baiks 
 
Protokolē – vecākā biroja vadītāja Santa Jarceva 
 
Sēdē piedalās 18 deputāti: 
Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, Guntars 
Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks (attālināti), 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons, 
Vugars Ecmanis 
 
Nepiedalās 1 komitejas loceklis: 
Ričards Gailums - komandējumā 
 
Darbinieki, kas sēdē izteikušies: 
Jānis Pētersons – Strenču apvienības pārvaldes vadītājs 
Jolanta Brūniņa – Būvvaldes vadītāja, arhitekte 
Jānis Fūrmanis – Brenguļu, Kauguru un Trikātas apvienības pārvaldes vadītājs 
Ilze Beķere - Vecākā juriste - Pašvaldības Centrālā pārvalde - Juridiskā nodaļa 
Raimonds Bārbals - Nekustamo īpašumu speciālists (teritorijas uzturēšana) - Nekustamā īpašuma 
apsaimniekošanas pārvalde 
Ivo Virsis - Izpilddirektora vietnieks teritoriālo apvienību jautājumos / Rūjienas apvienības pārvaldes 
vadītājs 
Toms Upners – Kultūras pārvaldes vadītājs / Valmieras Kultūras centra vadītājs 
Rihards Zalte – Sporta pārvaldes vadītājs 
Iveta Pāže – Izglītības pārvaldes vadītāja 
Jānis Dainis – Kocēnu sporta skolas direktors 
Mārtiņš Pundurs – Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas direktors 
Kaija Muceniece – Sociālo lietu pārvaldes vadītāja 
Baiba Tūtina – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece 
Agnese Smalkā-France - Juriste - Kapitāla pārvaldības un uzņēmējdarbības atbalsta nodaļa 
Inese Bērziņa - Attīstības nodaļas vadītāja, telpiskās un stratēģiskās attīstības plānotāja - Attīstības 
pārvalde 
Līga Bieziņa - Attīstības nodaļas vadītājas vietniece, attīstības plānotāja - Attīstības pārvalde 
Marika Pitura – Projektu vadības nodaļas vadītājas vietniece, galvenā projektu vadītāja - Attīstības 
pārvalde 
Elīna Rulle - Galvenā projektu vadītāja - Attīstības pārvalde - Projektu vadības nodaļa 
Madara Ribozola - Galvenā projektu vadītāja - Attīstības pārvalde - Projektu vadības nodaļa 



Madara Ūdre - Projektu vadītāja - Attīstības pārvalde - Projektu vadības nodaļa 
Justīne Skrastiņa - Biznesa atbalsta projektu vadītāja - Valmieras Attīstības aģentūra 
Nauris Kalniņš - Ceļu būvinženieris - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde 
Gunita Vītola - Vecākā nekustamo īpašumu speciāliste zemes nomas jautājumos - Nekustamā 
īpašuma apsaimniekošanas pārvalde 
Evija Stračinska - Vecākā nekustamo īpašumu speciāliste telpu nomas jautājumos - Nekustamā 
īpašuma apsaimniekošanas pārvalde 
Gunta Liepiņa - Saimnieciskās nodaļas Īpašuma apsaimniekošanas speciāliste - Kocēnu apvienības 
pārvalde 
Sandis Svarinskis - Izpilddirektora vietnieks/ Kapitāla pārvaldības un uzņēmējdarbības atbalsta 
nodaļas vadītājs 
Līga Zvirbule – Dabas resursu pārvaldes vadītāja 
Evija Nagle - Izpilddirektora vietniece/ Attīstības pārvaldes vadītāja 
Lauma Melece - Teritorijas plānotāja - Attīstības pārvalde - Teritorijas un pilsētplānošanas nodaļa 
Gints Bērtiņš - Vecākais īpašumu speciālists - Nekustamā īpašuma apsaimniekošanas pārvalde 
Inta Štefenberga – Finanšu un ekonomikas nodaļas vadītāja 
Indulis Frišfelds - SIA „Valmieras ūdens” valdes priekšsēdētājs 
Evija Voitkāne - Izpilddirektore / Pašvaldības Centrālās pārvaldes vadītāja 
Edgars Martinsons – Informācijas tehnoloģiju centra vadītāja vietnieks - Pašvaldības Centrālā 
pārvalde 
 
Uzaicinātās personas: 
Reinis Suhanovs – režisors. Uzaicināts prezentēt Valmieras novada Kultūras attīstības stratēģiju kā 
viens no stratēģijas izstrādātājiem. 
 
Darba kārtība: 
1.  Par izmaiņām un papildu jautājumu iekļaušanu darba kārtībā 

2.  Darba kārtības apstiprināšana 

3.  Par būves Rīgas ielā 10, Strenčos, Valmieras novadā piespiedu sakārtošanu 

4.  Par nekustamo īpašumu “Jāņkalni" un “Krastmalas” Trikātas pagastā, Valmieras novadā, 
projektēto zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 9484 003 0130 un 9484 003 0132 
robežu pārkārtošanu 

5.  Saistošie noteikumi "Grozījumi Valmieras novada pašvaldības domes 2023.gada 27.aprīļa 
saistošajos noteikumos Nr.93 “Valmieras novada teritorijas kopšanas un būvju uzturēšanas 
noteikumi”" 

6.  Par Valmieras novada Kultūras attīstības stratēģijas apstiprināšanu 

7.  Par sadarbību ar SIA “PRĀTA VĒTRAS SKAŅU IERAKSTU KOMPĀNIJA” grupas “Prāta 
Vētra” turnejas koncerta organizēšanā Valmierā 2025.gadā 

8.  Par finansējuma piešķiršanu SK Rūjiena 

9.  Par atbalstu Valmieras Gaujas krasta vidusskolai - attīstības centram Erasmus+ projektā 
“Dabas un mākslas izglītība īpašiem bērniem” 

10.  Par atbalstu Valmieras Gaujas krasta vidusskolai - attīstības centram Erasmus+ projektā 
“Atbalsts sportā bērniem ar autismu” 

11.  Par atbalstu Valmieras Jaunatnes centram “Vinda” Erasmus+ projektā “Digitālais stāsts: no 
kopienas veidošanas līdz jauniešu nodarbinātībai” 

12.  Par grozījumiem Strenču pamatskolas nolikumā 

13.  Par Kocēnu Sporta skolas Attīstības plāna 2024.-2027.gadam saskaņošanu 

14.  Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas noteikumu “’Stipendijas piešķiršanas 
nolikums” apstiprināšanu 

15.  Par cenrāža apstiprināšanu 

16.  Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar biedrību “Latvijas Samariešu apvienība” 



17.  Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts” 

18.  Par deleģēšanas līguma pirmstermiņa izbeigšanu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību 
“VALMIERAS NAMSAIMNIEKS” 

19.  Par Valmieras novada pašvaldības domes 29.06.2023. lēmuma Nr.277 “Par sabiedrisko 
pakalpojumu līguma slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “KOCĒNU KOMUNĀLĀ 
SAIMNIECĪBA” siltumapgādes un ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu jomā” 
(protokols Nr.9, 9.§) grozījumiem 

20.  Par Valmieras novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāna 
aktualizēšanu 

21.  Par tematiskā plānojuma “Valmieras pilsētas zaļās infrastruktūras attīstības plāns” izstrādes 
uzsākšanu 

22.  Par atbalstu projekta “Valmieras valstspilsētas Gaujas labā krasta zaļās infrastruktūras 
tīklojuma pilnveidošana” iesnieguma iesniegšanu 

23.  Par atbalstu projekta “Vidzemes piekūns” iesnieguma iesniegšanai 

24.  Par atbalstu dalībai projektā “Ēku siltumapgādes vieda vadība” 

25.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 2023.gada 30.novembra lēmumā 
Nr.551 (protokols Nr.19, 24.§) “Par projekta “Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti 
mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai Valmieras novadā” pieteikuma iesniegšanu" 

26.  Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 30.11.2023. lēmumā Nr. 553 “Par 
atbalstu projekta “Valmiermuižas pirmsskolas izglītības iestādes “Burtiņš” infrastruktūras 
attīstība” iesnieguma iesniegšanai” 

27.  Par projekta “Siltumnīcefekta gāzu emisiju samazināšana ar viedajām pilsētvides 
tehnoloģijām Valmierā” iesniegšanu 

28.  Par Inovāciju atbalsta programmas “ZĪLE” konkursa komisijas apstiprināšanu 

29.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības noteikumos “Kārtība, kādā Valmieras novada 
pašvaldība izsniedz atļaujas iebraukt un/vai novietot transportlīdzekli stāvēšanai teritorijā, 
kur transportlīdzekļu iebraukšana, apstāšanās un stāvēšana tiek ierobežota ar ceļa zīmēm” 

30.  Par mantiskā zaudējuma atlīdzinājumu 

31.  Par zaudējuma atlīdzinājuma prasību 

32.  Par zemes vienības, kadastra apzīmējums 96780030234, iegādi Rencēnos, Rencēnu 
pagastā, Valmieras novadā 

33.  Par apbūves tiesību līguma slēgšanu ar valsts sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Latvijas 
Vides, ģeoloģijas un meteoroloģijas centrs” 

34.  Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Nekustamo īpašumu nomas un nomas tiesību 
izsoles komisijas nolikumā 

35.  Par nomas maksas samazinājumu Ilzes Kuzmas ģimenes ārsta praksei nedzīvojamām 
telpām Kalna ielā 8-27, Rubenē, Kocēnu pagastā, Valmieras novadā 

36.  Par 24.08.2022. Valmieras novada pašvaldības lēmuma Nr.559 (protokols Nr.16, 74.§) “Par 
pirmpirkuma tiesību izmantošanu uz nekustamo īpašumu “Zilākalna Stacija”, Kocēnu 
pagastā, Valmieras novadā” atcelšanu 

37.  Par Valmieras valstspilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

38.  Par Rūjienas pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

39.  Par Mazsalacas pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

40.  Par Sedas pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

41.  Par Strenču pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

42.  Par Bērzaines ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

43.  Par Brenguļu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 



44.  Par Burtnieku ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

45.  Par Cempu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

46.  Par Dikļu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

47.  Par Endzeles ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

48.  Par Eriņu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

49.  Par Ēveles ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

50.  Par Ipiķu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

51.  Par ciema Jaunklidzis notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

52.  Par Jērcēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

53.  Par Kauguru ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

54.  Par Kocēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

55.  Par Lizdēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

56.  Par Lodes ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

57.  Par Matīšu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

58.  Par Mūrmuižas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

59.  Par Naukšēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

60.  Par Plāņu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

61.  Par Ramatas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

62.  Par Rencēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

63.  Par Rubenes ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

64.  Par Rūpnieku ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

65.  Par Sēļu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

66.  Par Skaņkalnes ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

67.  Par Trikātas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

68.  Par Vaidavas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

69.  Par Vecates ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

70.  Par Vilpulkas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

71.  Par Zilaiskalns ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

72.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0157, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 

73.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0113, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 

74.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0115, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 

75.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0116, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 



76.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0117, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 

77.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0118, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 

78.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0119, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 

79.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0120, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 

80.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0121, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 

81.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0122, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 

82.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0123, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 

83.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0124, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 

84.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0125, Pilātos, Valmieras pagastā, 
Valmieras novadā, daļas iegādi 

85.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9601 011 0063, Ūdens ielā 23, Valmierā, 
Valmieras novadā, iegādi 

86.  Par nekustamā īpašuma Parka iela 24-3, Sedā, Valmieras novadā, iegādi 

87.  Par izīrēta dzīvokļa Cēsu ielā 31-49, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai 

88.  Par izīrēta dzīvokļa Saules ielā 11-1, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai 

89.  Par izīrēta dzīvokļa Tirgus ielā 5-25, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai 

90.  Par izīrēta dzīvokļa Valmieras ielā 9-16, Zilākalnā, Zilākalna pagastā Valmieras novadā, 
nodošanu atsavināšanai 

91.  Par nekustamā īpašuma Dakstiņu ielā 3, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

92.  Par nekustamā īpašuma Dakstiņu ielā 5, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

93.  Par nekustamā īpašuma Dakstiņu ielā 7, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

94.  Par nekustamā īpašuma Dakstiņu ielā 9, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

95.  Par apbūvēta nekustamā īpašuma Lazdu ielā 15, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 
atsavināšanai 

96.  Par nekustamā īpašuma Industriālais parks, Valmierā, Valmieras novadā, kadastra Nr.9662 
002 0772, zemes vienības, kadastra apzīmējums 9662 002 0614, daļu apbūves tiesību 
izsolēm 

97.  INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Par Industriālo teritoriju attīstību 

98.  INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Par prognozētajiem Valmieras ūdens tarifiem 

99.  1.PAPILDU JAUTĀJUMS Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības 26.09.2024. 
domes lēmumā Nr.593 (protokols Nr.13, 56. §) “Par ilgtermiņa aizņēmumu Valmieras 
novada pašvaldības Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna finansētā projekta 
“Valmieras Industriālā parka attīstība” īstenošanai” 

100.  2.PAPILDU JAUTĀJUMS Par SIA “Valmieras ūdens” pamatkapitāla palielināšanu 

 
Sēdes vadītājs Jānis Baiks atklāj sēdi un iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 
 
 
 
 



1.§ 
Par izmaiņām un papildu jautājumu iekļaušanu darba kārtībā 

 
Ziņo: Jānis Baiks 
 
No darba kārtības izņemts lēmumprojekts "Par Valmieras novada ilgtspējīgas enerģētikas un klimata 
rīcības plāna līdz 2030.gadam aktualizēšanu". Darba grupā nolemts, ka šo plānu šajā domes sēdē 
neaktualizēs. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja atbalsta veiktās izmaiņas 
un papildu jautājumu iekļaušanu darba kārtībā. 
 
 

2.§ 
Darba kārtības apstiprināšana 

 
Ziņo: Jānis Baiks 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja apstiprina sēdes darba 
kārtību. 
 
 

3.§ 
Par būves Rīgas ielā 10, Strenčos, Valmieras  novadā piespiedu sakārtošanu 

 
Ziņo: Jānis Pētersons 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Toms Upners, Reinis Muižnieks, Vugars Ecmanis, Ilze 
Beķere, Jolanta Brūniņa 
 
Edvīns Straume sniedz priekšlikumu vēlreiz mēģināt uzrunāt īpašnieci un uzaicināt uz domes sēdi, 
lai viņa var sniegt savu viedokli. Ilze Beķere skaidro, ka īpašniece tika aicināta uz šo komitejas sēdi, 
tāpat tika nosūtīta vēstule, kurā tika izskaidrots, kas viņai darāms un kāda dokumentācija jāiesniedz 
pašvaldībai un būvvaldei. Līdz šim būvvaldē nekas nav iesniegts un vienkārši tiek vilcināts laiks. 
Jolanta Brūniņa un Reinis Muižnieks apstiprina, ka ar šo personu ir strādāts aptuveni 2 gadus, ir tikai 
solījumi, bet rīcība neseko. Pašvaldībai beidzot ir jārīkojas! Jānis Baiks uzsver, ka objekts ir bīstams 
sabiedrībai un šodien ir jāpieņem lēmums. Drošība ir pirmajā vietā. Vugars Ecmanis interesējas cik 
ilgi var aizņemt būves nojaukšana un cik tas maksās pašvaldībai? Uz ko Jānis Baiks atbild, ka pēc 
lēmuma pieņemšanas process no pašvaldības puses tiks uzsākts nekavējoties. Ilze Beķere piebilst, 
ka īpašniecei ir iespēja jebkurā brīdī sāk kaut ko darīt no savas puses un ja viņa uzsāk kādu darbību, 
tad pašvaldība pārtrauc savas darbības no savas puses un īpašniecei būs jāatlīdzina pašvaldībai 
ieguldītie līdzekļi. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par būves Rīgas ielā 10, Strenčos, Valmieras  novadā 

piespiedu sakārtošanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 



3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai  ārkārtas domes sēdē. 
 
 

4.§ 
Par nekustamo īpašumu “Jāņkalni" un “Krastmalas” Trikātas pagastā, Valmieras novadā, 

projektēto zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 9484 003 0130 un 9484 003 0132 robežu 
pārkārtošanu 

 
Ziņo: Jānis Fūrmanis 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Kaspars Kļaviņš, Andris Klepers, Vugars Ecmanis, Jānis Baiks, Ilze 
Beķere 
 
Kaspars Kļaviņš un Andris Klepers uzdot precizējošos jautājumus par robežām. Jānis Baiks lūdz 
kādu no Juridiskās nodaļas vai Attīstības pārvaldes sniegt kādu komentāru un ko šis lēmums 
pašvaldībai dos? Uz ko Ilze Beķere komentē, ka tas visticamāk dos mums iespējamu tiesvedību. Tā 
kā Valsts zemes dienests (turpmāk – VZD) ir lūdzis pieņemt šo lēmumu un no daudzajiem 
īpašnieces iesniegumiem ir skaidra iesniedzējas vēlme, tad šobrīd šī vēlme tiek procesuāli 
noformēta domes lēmuma formātā. Vugars Ecmanis apstiprina, ka ar kundzi būs grūti vienoties un 
visticamāk būs tiesvedība. Jānis Baiks atgādina, ka apjomīgā sarakste un problēma ir sākusies jau 
1998.gadā un ja VZD beidzot ir reaģējis, tad mums jāiet uz priekšu. Edvīns Straume komentē, kamēr 
VZD nebija izdarījis savu mājasdarbu, tikmēr pašvaldība nevarēja neko darīt. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamo īpašumu “Jāņkalni" un “Krastmalas” Trikātas 

pagastā, Valmieras novadā, projektēto zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 9484 003 0130 
un 9484 003 0132 robežu pārkārtošanu”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

5.§ 
Saistošie noteikumi  

"Grozījumi Valmieras novada pašvaldības domes 2023.gada 27.aprīļa saistošajos 
noteikumos Nr.93 “Valmieras novada teritorijas kopšanas un būvju uzturēšanas 

noteikumi”" 

 
Ziņo: Raimonds Bārbals 
 
Izsakās: Vugars Ecmanis, Edvīns Straume, Andris Klepers, Jānis Baiks, Ivo Virsis 
 
Vugars Ecmanis interesējas, kas pilsētā un apvienības kopj ielas un zālienu? Uz cik ilgu laiku tiek 
slēgti apsaimniekošanas līgumi? Raimonds Bārbals skaidro, ka pilsētā pašvaldības teritoriju kopj 
Valmieras namsaimnieks un līgums ir noslēgts uz 5 gadiem. Ivo Virsis komentē, ka apvienībās 
teritoriju apkopj apvienības saimnieciskais dienests, Burtnieku apvienībā un Valmiermuižā teritoriju 
kopj Valmieras namsaimnieks un līgums ir uz 1 gadu. 
Edvīns Straume pasakās par to, ka beidzot ir ņemts vērā VARAM atzinums un noteikumi izstrādāti 
atbilstoši. Sniedz komentāru par ainaviskām pļavām, ka tās tagad tāda mode un interesējas cik 
mums novadā tādas pļavas ir un cik vēl plānotas, kā arī, vai tās kopšana un uzturēšana ir uz 
pašvaldības pleciem vai arī  kāda privāta iniciatīva. Andris Klepers oponē, ka ainaviskās pļavas nav 
tikai modes kliedziens. Ainavas kvalitāte ir viens no galvenajiem argumentiem pret lielpilsētām. Tā 
ir pilsētu un ciemu svarīga sastāvdaļa, kas neļauj šinīs pļavās augt invazīvajām sugām. Jānis Baiks 



skaidro, ka šo pļavu stādīšanu atbalsta uzņēmēji un vietējie zemnieki, palīdzot ar stādāmo materiālu 
un materiāla iesēšanu. Pati kopšana un uzturēšana gan ir pašvaldības ziņā. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto saistošo noteikumu projektu “Saistošie noteikumi "Grozījumi Valmieras novada 

pašvaldības domes 2023.gada 27.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.93 “Valmieras novada 
teritorijas kopšanas un būvju uzturēšanas noteikumi”"”; 

2. saistošo noteikumu projekts lietā Nr.1.2; 
3. saistošo noteikumu projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

6.§ 
Par Valmieras novada Kultūras attīstības stratēģijas apstiprināšanu 

 
Ziņo: Toms Upners, Reinis Suhanovs 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Andris Klepers, Kaspars Kļaviņš, Uldis Jansons, Jānis Baiks, Jānis Dainis, 
Mareks Bērziņš, Guntis Gladkins 
 
Reinis Suhanovs prezentē Valmieras novada Kultūras attīstības stratēģiju un tēlu, kā vēlētos iziet 
pie sabiedrības. 
Edvīns Straume jautā vai tiešām stratēģijā jāpaliek punktam kurā atrunāts, ka kultūras vietai obligāti 
jāpaliek pašvaldības īpašumā, ja tomēr uzrodas privāts investors, kas ir gatavs atjaunot, uzturēt un 
nodrošināt vietu pieejamu sabiedrībai. Toms Upners sola pārskatīt punktu un precizēt līdz domes 
sēdei. 
Andris Klepers pateicas iesaistītajām personām par ieguldīto darbu, bet viņam ir iebildumi par 
dažiem sasniedzamajiem rādītājiem. Viņš uzsver, ka ir vērts mazliet konkretizēt rādītājus, kur nu to 
var izdarīt. Ambīcijām jābūt!  
Kaspars Kļaviņš uzsver ka dokuments labs un stratēģija izstrādāta labi. Cer, ka viņa rakstiskos 
ieteikumus pie 1.pielikuma ņems vērā un vēl mazliet piestrādās pie dokumenta. Tāpat viņš uzsver, 
ka pašvaldība perspektīvi nebūs vienīgais kultūras dzīves finansētājs. 
Uldis Jansons saka paldies par pārskatu. Redzams, kas notiek visā novada teritorijā. Viņa ieteikums 
ir vismaz pieminēt pie kultūras izglītības arī  vispārizglītojošās iestādes, jo arī tās nes pienesumu 
kultūras izglītībā. 
Edvīnam Straumem radās pārdomās attiecībā uz kopienām. Kopienas ir pamat šūnas no kā viss 
sākas un veidojas. Kā mēs kā pašvaldība redzam kopienas pastāvēšanu teritorijās, kur likvidēti un 
reorganizēti kultūras nami? Toms Upners uzsver ka kopiena ir aktīvi cilvēki un biedrības. Galvenais 
ir cilvēks un pašvaldībai jābūt dzirdīgai, ja šis cilvēks nāk ar savu ideju un priekšlikumu. Tāpat būs 
vietas, kur šī aktivitāte nav un nebūs. Jānis Baiks uzsver, ka nevajag dramatizēt situāciju. Notiek ļoti 
labs darbs ar kopienām. Nevar izveidot mākslīgu kopienu tur, kur tās nekad nav bijis. Ir vietas, kur 
kopienas strādā ļoti labi. Iespējas ir daudz un pašai kopienai ir jāgrib kaut ko darīt. Andris Klepers 
uzsver ka bibliotēkas ir laba kopienas attīstības vieta.  Jānis Dainis piekrīt Jāņa Baika un Andra 
Klepera viedoklim. Min labu piemēru par Vaidavas ciema kopienas iesaisti ciema svētku 
organizēšanā. 
Mareks Bērziņš uzsver, ka prezentācijā minēta kultūras saistība ar Eiropas zaļā kursa mērķa 
sasniegšanu un klimata pārmaiņu mazināšanas programmu. Vai neizskatās tā, ka šis zaļais kurss 
nevis veicinās kultūras attīstību, bet  tieši bremzēs to? Vai kultūra nepaliks lokāla dēļ šī zaļā kursa 
faktoriem? Reinis Suhanovs šo vairāk skatās, kā iespēju veikt dažādas sapulces un domu apmaiņas 
starp dažādu valstu pārstāvjiem tiešsaistes režīmā nevis fiziski būt klāt. 
Guntis Gladkins aicina uzsvērt un izcelt Rūjienas mantojumu un tā pērles. Padomāt kā vairāk izcelt 
šo kopienu. Uz ko Edvīns Straume bilst, ka nav jāskatās tikai Rūjiena, bet viss novads kopumā. 
 



Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada Kultūras attīstības stratēģijas 

apstiprināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē ar precizējumiem. 
 
 

7.§ 
Par sadarbību ar SIA “PRĀTA VĒTRAS SKAŅU  IERAKSTU KOMPĀNIJA” grupas “Prāta 

Vētra” turnejas koncerta organizēšanā Valmierā 2025.gadā 

 
Ziņo: Toms Upners 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks, Andris Klepers, Kaspars Kļaviņš 
 
Edvīns Straume interesējas par divām tāmes pozīcijām – foto pakalpojumi un naktsmītnes. Vai 
pašvaldības Zīmolvedības un sabiedrisko attiecību nodaļa nevar nodrošināt pati foto pakalpojumus 
un kāpēc grupas tehnisko darbinieku izmitināšana ir uz pašvaldības nevis pašas grupas pleciem? 
Jānis Baiks komentē ka šis ir liela mēroga pasākums, tāmes izmaksas ir provizoriskas un norādītā 
summa ir maksimums. Uz šāda liela mēroga pasākumu parasti tiek algots viens profesionāls 
fotogrāfs.  
Andris Klepers norāda, ka šāda mēroga pasākumi ir arī tūrisma attīstības veicinoši. Jāmēģina 
protams tiekties uz maksimāli zemāku tāmes ciparu. Šis ir absolūti komerciāli veiksmīgs pasākums 
un nākotnē būtu labi, ja pašvaldībai nebūtu nekas jāmaksā, bet tikai jāizrāda pareiza attieksme. 
Kaspars Kļaviņš interesējas, vai ir zināmas, citu pilsētu izmaksu tāmes, kur paredzēti koncerti? Uz 
ko Jānis Baiks atbild, ka šis ir minimālais nodrošinājums, kas pilsētām tiek prasīts un tāmes ir 
līdzīgas. Ir zināmas pilsētas, kas ļoti vēlētos, lai šāds pasākums notiktu tajās. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Kaspars Kļaviņš), Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par sadarbību ar SIA “PRĀTA VĒTRAS SKAŅU  IERAKSTU 

KOMPĀNIJA” grupas “Prāta Vētra” turnejas koncerta organizēšanā Valmierā 2025.gadā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

8.§ 
Par finansējuma piešķiršanu SK Rūjiena 

 
Ziņo: Rihards Zalte 
 
Izsakās: Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Edvīns Straume, Mareks Bērziņš 
 
Guntis Gladkins ir par biedrības atbalstīšanu, jo šī ir vienīgā lieta, kas saistās ar pieaugušo darbību 
un viņu spēles tiek ļoti labi apmeklētas. Jānis Baiks uzsver, ka Rūjiena ir basketbola galvaspilsēta 
novadā, ja skatās pēc izaugušām zvaigznēm basketbolā. Edvīns Straume atbalsta finansējuma 
piešķiršanu, bet uzsvar, ka jāieklausās lēmuma projekta sagatavotājā par finansējuma iespējām. 
Mareks Bērziņš uzsver, ka šī ir viena no ilgdzīvojušajām biedrībām un šo biedrību spēles spēj 
apvienot visu Rūjienu un pat Mazsalacu. Šī ir reģionāla vieta, kur šis basketbols vēl ir dzīvs. 
 



Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par finansējuma piešķiršanu SK Rūjiena”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

9.§ 
Par atbalstu Valmieras Gaujas krasta vidusskolai - attīstības centram Erasmus+ projektā 

“Dabas un mākslas izglītība īpašiem bērniem” 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu Valmieras Gaujas krasta vidusskolai - attīstības 

centram Erasmus+ projektā “Dabas un mākslas izglītība īpašiem bērniem””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

10.§ 
Par atbalstu Valmieras Gaujas krasta vidusskolai - attīstības centram Erasmus+ projektā 

“Atbalsts sportā bērniem ar autismu” 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu Valmieras Gaujas krasta vidusskolai - attīstības 

centram Erasmus+ projektā “Atbalsts sportā bērniem ar autismu””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

11.§ 
Par atbalstu Valmieras Jaunatnes centram “Vinda” Erasmus+ projektā “Digitālais stāsts: no 

kopienas veidošanas līdz jauniešu nodarbinātībai” 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu Valmieras Jaunatnes centram “Vinda” 

Erasmus+ projektā “Digitālais stāsts: no kopienas veidošanas līdz jauniešu nodarbinātībai””; 



2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

12.§ 
Par grozījumiem Strenču pamatskolas nolikumā 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Strenču pamatskolas nolikumā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

13.§ 
Par Kocēnu Sporta skolas Attīstības plāna 2024.-2027.gadam saskaņošanu 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Izsakās: Jānis Dainis, Kaspars Kļaviņš, Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Jānis Dainis skaidro, ka skolai tikko veikta akreditācija. Kopumā bērni ir no 13 skolām, ne tikai no 
Valmieras novada. Bērnu skaits aug pateicoties treneru iniciatīvai un ieguldītajam darbam. 
Sabiedrība arī ir sapratusi, ka ir jākustas. Kaspars Kļaviņš norāda uz optimistisku nākotnes prognozi. 
Vai nebūs tā, ka atņems bērnu skaitu citām skolām? Jānis Baiks skaidro, ka pēdējā gada laikā bērnu 
skaits pieaug visās novada sporta skolās. Pateicās Kocēnu sporta skolai par ieguldīto darbu un 
aktīvu darbību.  
Edvīns Straume rosina apdomāt un izvērtēt vai nebūtu lietderīgi apvienot Valmieras un Kocēnu 
sporta skolas? Uz ko Jānis Baiks kategoriski saka nē. Sporta skolas nav jāapvieno, jo šādā modelī 
tās var daudz optimālāk strādāt atbilstoši likumam. Apvienojot skolas mēs varam zaudēt valsts 
finansējumu. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Kocēnu Sporta skolas Attīstības plāna 2024.-

2027.gadam saskaņošanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

14.§ 
Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas noteikumu “Stipendijas piešķiršanas 

nolikums” apstiprināšanu 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Mārtiņš Pundurs īsi izskaidro nolikuma izmaiņas. 
 



Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas noteikumu 

“Stipendijas piešķiršanas nolikums” apstiprināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

15.§ 
Par cenrāža apstiprināšanu 

 
Ziņo: Kaija Muceniece 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par cenrāža apstiprināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

16.§ 
Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar biedrību “Latvijas Samariešu apvienība” 

 
Ziņo: Kaija Muceniece 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar biedrību “Latvijas 

Samariešu apvienība””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

17.§ 
Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts” 

 
Ziņo: Kaija Muceniece 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Baiba Tūtina 
 
Jānis Baiks skaidro, ka ar biedrību bija tikšanās un tika pārrunātas daudzas lietas. Biedrība kā 
nomnieki ir gatavi ieguldīt finanses ēkas atjaunošanā. Darbība ir nodrošināta labā kvalitātē.  
Edvīns Straume jautā kāds ir maksimālais deleģēšanas līguma termiņš. Baiba Tūtina atbild, ka tie ir 
10 gadi, bet pirms līguma parakstīšanas līgums tiek skaņots ar VARAM un jāņem vērā VARAM 
atzinums. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 



Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar biedrību “Latvijas 

Sarkanais Krusts””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

18.§ 
Par deleģēšanas līguma pirmstermiņa izbeigšanu ar sabiedrību ar ierobežotu atbildību 

“VALMIERAS NAMSAIMNIEKS” 

 
Ziņo: Baiba Tūtina 
 
Izsakās: Kaspars Kļaviņš, Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Kaspars Kļaviņš precizē vai tās ir tādas juridiskas nianses? Jānis Baiks skaidro, ka agrāk šos 
pakalpojumus varēja deleģēt, bet tagad VARAM izdomājis, ka šis vairs nav deleģējams, bet jāslēdz 
pakalpojuma līgums. Edvīns Straume precizē izņemtos punktus un jautā, ja tas ir pakalpojuma 
līgums, vai bez iepirkuma to var darīt? Baiba Tūtina skaidro, ka pakalpojuma līgumu bez iepirkuma 
var veikt līdz 10 000 euro, bet ja ir virs, tad jāveic iepirkuma procedūra. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par deleģēšanas līguma pirmstermiņa izbeigšanu ar 

sabiedrību ar ierobežotu atbildību “VALMIERAS NAMSAIMNIEKS””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

19.§ 
Par Valmieras novada pašvaldības domes 29.06.2023. lēmuma Nr.277 “Par sabiedrisko 

pakalpojumu līguma slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “KOCĒNU KOMUNĀLĀ 
SAIMNIECĪBA” siltumapgādes un ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu jomā” 

(protokols Nr.9, 9.§) grozījumiem 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada pašvaldības domes 29.06.2023. 

lēmuma Nr.277 “Par sabiedrisko pakalpojumu līguma slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu 
atbildību “KOCĒNU KOMUNĀLĀ SAIMNIECĪBA” siltumapgādes un ūdenssaimniecības 
pakalpojumu sniegšanu jomā” (protokols Nr.9, 9.§) grozījumiem”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 
 



20.§ 
Par Valmieras novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāna 

aktualizēšanu 

 
Ziņo: Inese Bērziņa 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras novada Attīstības programmas 2022.-

2028.gadam Investīciju plāna aktualizēšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

21.§ 
Par tematiskā plānojuma “Valmieras pilsētas zaļās infrastruktūras attīstības plāns” 

izstrādes uzsākšanu 

 
Ziņo: Līga Bieziņa 
 
Izsakās: Andris Klepers, Toms Upners, Edvīns Straume 
 
Andris Klepers atzīmē ka noteikti vajadzīgs un atbalstāms projekts, bet viņam būs daži precizējumi 
un ieteikumi līdz domes sēdei. Tomam Upneram ir jautājums, cik šī plāna izstrāde varētu izmaksāt 
pašvaldībai? Līga Bieziņa skaidro, ka projektam paredzēts ES līdzfinansējums ar nelielu 
pašvaldības līdzfinansējumu līdz 30 000 euro. Edvīns Straume sniedz savu viedokli pārdomām par 
naudas sadalījumu projektiem. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par tematiskā plānojuma “Valmieras pilsētas zaļās 

infrastruktūras attīstības plāns” izstrādes uzsākšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

22.§ 
Par atbalstu projekta “Valmieras valstspilsētas Gaujas labā krasta zaļās infrastruktūras 

tīklojuma pilnveidošana” iesnieguma iesniegšanu 

 
Ziņo: Marika Pitura 
 
Izsakās: Edvīns Straume 
 
Edvīns Straume uzdod jautājumu – kāds būs risinājums taciņai zem tilta? Vai pašvaldībai katru 
pavasari būs jāatjauno taciņas segums? Uz ko Marika Pitura skaidro, ka tur plānots pacelt stiprināto 
krastu. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 



Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu projekta “Valmieras valstspilsētas Gaujas labā 

krasta zaļās infrastruktūras tīklojuma pilnveidošana” iesnieguma iesniegšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 

 
 

23.§ 
Par atbalstu projekta “Vidzemes piekūns” iesnieguma iesniegšanai 

 
Ziņo: Elīna Rulle 
 
Izsakās: Andris Klepers, Evija Voitkāne, Edgars Martinsons 
 
Evija Voitkāne sniedz papildu informāciju par projektu. Andris Klepers interesējas, kurš gatavos 
tehnisko specifikāciju? Edgars Martinsons skaidro, ka paši tehnisko specifikāciju nerakstīs, 
konsultēsies ar speciālistiem un sniegs nepieciešamo informāciju par sistēmas specifikācijas 
izstrādei nepieciešamo. Speciālisti tad arī izstrādās un sagatavos specifikāciju. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Kaspars Kļaviņš), Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu projekta “Vidzemes piekūns” iesnieguma 

iesniegšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

24.§ 
Par atbalstu dalībai projektā “Ēku siltumapgādes vieda vadība” 

 
Ziņo: Elīna Rulle 
 
Izsakās: Kaspars Kļaviņš, Toms Upners, Andrejs Gluhovs, Edvīns Straume, Jānis Baiks 
 
Kaspars Kļaviņš uz domes sēdi vēlētos dzirdēt energopārvaldnieka komentāru par praktisko 
ieguvumu uz konkrēto ēku. Toms Upners uzdot precizējošo jautājumu – sanāk ka ēkas tiks testētas 
ar jaunu tehnoloģiju un vai rādītāji būs veiksmīgi vai neveiksmīgi, to redzēsim 2029.gada beigās. 
Elīna Rulle skaidro, ka projekta ietvaros ir jāsasniedz obligāts rādītājs, kas ir 10 % ietaupījums no 
esošā enerģijas patēriņa. Andrejs Gluhovs jautā vai līdz ar projekta iesaisti būs daļēji vai pilnībā 
jāpārbūvē siltumapgādes sistēma? Elīna Rulle skaidro, ka nē, plānots pievienot tikai papildus 
vadības paneļus. Tāpēc tika izvēlētas šīs ēkas, kas neprasa papildus ieguldījumus. Edvīns Straume 
savukārt interesējas vai šo projektu nevarētu attiecināt uz Raiņa ielas ēku? Jānis Baiks skaidro, ka 
tur ir jābūt kompleksam risinājumam un labāk, ja māja jau ir nosiltināta. Jānis Baiks lūdz uz domes 
sēdi ierasties energopārvaldniekam un sniegt savu komentāru par projektu un tā ieguvumiem. Inta 
Štefenberga lūdz lēmuma projektā precizēt priekšfinansējuma gadu. 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), 
"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Andrejs Gluhovs, Kaspars Kļaviņš), Kopīgā komiteja nolemj: 
 



1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par atbalstu dalībai projektā “Ēku siltumapgādes vieda 
vadība””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē ar precizējumiem. 
 
 

25.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 2023.gada 30.novembra lēmumā 

Nr.551 (protokols Nr.19, 24.§) “Par projekta “Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti 
mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai Valmieras novadā” pieteikuma iesniegšanu" 

 
Ziņo: Elīna Rulle 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības domes 

2023.gada 30.novembra lēmumā Nr.551 (protokols Nr.19, 24.§) “Par projekta “Atbalsta pasākumi 
cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai Valmieras novadā” pieteikuma 
iesniegšanu"”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

26.§ 
Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 30.11.2023. lēmumā Nr.553 “Par 

atbalstu projekta “Valmiermuižas pirmsskolas izglītības iestādes “Burtiņš” infrastruktūras 
attīstība” iesnieguma iesniegšanai” 

 
Ziņo: Madara Ribozola 
 
Izsakās: Andris Klepers, Kaspars Kļaviņš, Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Kaspars Kļaviņš vēlas atgriezties pie pamatidejas un redzēt analīzi par to, cik potenciāli šie bērni ir 
sagaidāmi pēc 10 gadiem un kas mums jāizdara, lai šos bērnus piesaistītu. Jānis Baiks skaidro, ka 
prognozēt nevar neko. Mums procesā ir aptuveni 250 dzīvesvietas. Pēc Jāņa Baika domām 
pieprasījums būs, jo Valmiera attīstās – nāk jaunas investīcijas un darba vietas, un cilvēki vēlas 
dzīvot Valmierā. Edvīns Straume piekrīt Jānim Baikam un piebilst, ka vietējā migrācija saliks visu pa 
vietām. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības domes 

30.11.2023. lēmumā Nr.553 “Par atbalstu projekta “Valmiermuižas pirmsskolas izglītības iestādes 
“Burtiņš” infrastruktūras attīstība” iesnieguma iesniegšanai””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai ārkārtas domes sēdē. 
 
 
 
 
 



27.§ 
Par projekta “Siltumnīcefekta gāzu emisiju samazināšana ar viedajām pilsētvides 

tehnoloģijām Valmierā” iesniegšanu 

 
Ziņo: Madara Ūdre 
 
Izsakās: Jānis Baiks 
 
Jānis Baiks jautā vai šinī projektā nebija vēl ko klāt pielikt vai šeit bija kāds ierobežojums? Madara 
Ūdre skaidro, ka projekts jāiesniedz līdz 1.novembrim un Stacijas iela ir garākā iela ko varam apgūt 
šinī projektā. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par projekta “Siltumnīcefekta gāzu emisiju samazināšana ar 

viedajām pilsētvides tehnoloģijām Valmierā” iesniegšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

28.§ 
Par Inovāciju atbalsta programmas “ZĪLE” konkursa komisijas apstiprināšanu 

 
Ziņo: Justīne Skrastiņa 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Inovāciju atbalsta programmas “ZĪLE” konkursa 

komisijas apstiprināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

29.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības noteikumos “Kārtība, kādā Valmieras novada 
pašvaldība izsniedz atļaujas iebraukt un/vai novietot transportlīdzekli stāvēšanai teritorijā, 
kur transportlīdzekļu iebraukšana, apstāšanās un stāvēšana tiek ierobežota ar ceļa zīmēm” 

 
Ziņo: Nauris Kalniņš 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības noteikumos 

“Kārtība, kādā Valmieras novada pašvaldība izsniedz atļaujas iebraukt un/vai novietot 
transportlīdzekli stāvēšanai teritorijā, kur transportlīdzekļu iebraukšana, apstāšanās un 
stāvēšana tiek ierobežota ar ceļa zīmēm””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 



30.§ 
Par mantiskā zaudējuma atlīdzinājumu 

 
Ziņo: Raimonds Bārbals 
 
Izsakās: Andris Klepers, Vugars Ecmanis, Jānis Baiks, Inta Štefenberga 
 
Inta Štefenberga lūdz lēmuma projektā norādīt no kādiem budžeta līdzekļiem segs atlīdzinājumu. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par mantiskā zaudējuma atlīdzinājumu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

31.§ 
Par zaudējuma atlīdzinājuma prasību 

 
Ziņo: Baiba Tūtina 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks 
 
Edvīns Straume bilst, ka šis ir tiesas jautājums, ne domes deputāta jautājums. Jānis Baiks aicina 
balsot par 1.variantu – noraidīt iesniedzēja prasību. 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zaudējuma atlīdzinājuma prasību”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

32.§ 
Par zemes vienības, kadastra apzīmējums  96780030234, iegādi Rencēnos, Rencēnu 

pagastā, Valmieras novadā 

 
Ziņo: Gunita Vītola 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks 
 
Edvīns Straume komentē faktus no Burtnieku  novada darbības laikiem un šīs zemes vienības 
iegādes procesu. Pārmet Valmieras novada pašvaldības priekšsēdētājam par naudas izšķērdību un 
nozaudētiem dokumentiem. Jānis Baiks lūdz deputātam beigt apmelot citus un atgādina, ka 
Burtnieku novada laikā vajadzēja strādāt kārtīgāk, lai tagad nevajadzētu kārtot nesakārtotās lietas. 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guna 
Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis 
Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons), "Pret" 
– nav, "Atturas" – 3 (Edvīns Straume, Marika Grūsle, Vugars Ecmanis), Kopīgā komiteja nolemj: 
 



1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības, kadastra apzīmējums  96780030234, 
iegādi Rencēnos, Rencēnu pagastā, Valmieras novadā”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

33.§ 
Par apbūves tiesību līguma slēgšanu ar valsts sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Latvijas 

Vides, ģeoloģijas un meteoroloģijas centrs” 

 
Ziņo: Gunita Vītola 
 
Izsakās: Kaspars Kļaviņš, Andris Klepers, Baiba Tūtina 
 
Kaspars Kļaviņš jautā kāpēc pašvaldībai jāuzņemas teritorijas kopšana? Andris Klepers un Jānis 
Baiks ir vienisprātis, ka pašvaldībai ir tikai ieguvums, ka tādas iekārtas uzstāda un tas ir mūsu 
interesēs uzturēt pašvaldības teritoriju sakoptu. Baiba Tūtina piemin, ka teritorijas nodošana nebūs 
bez atlīdzības, bet par minimālo atlīdzību 28 euro gadā. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis Jansons, 
Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par apbūves tiesību līguma slēgšanu ar valsts sabiedrību ar 

ierobežotu atbildību “Latvijas Vides, ģeoloģijas un meteoroloģijas centrs””; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

34.§ 
Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Nekustamo īpašumu nomas un nomas tiesību 

izsoles komisijas nolikumā 

 
Ziņo: Evija Stračinska 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumu Valmieras novada pašvaldības Nekustamo 

īpašumu nomas un nomas tiesību izsoles komisijas nolikumā”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

35.§ 
Par nomas maksas samazinājumu Ilzes Kuzmas ģimenes ārsta praksei nedzīvojamām 

telpām Kalna ielā 8-27, Rubenē, Kocēnu pagastā, Valmieras novadā 

 
Ziņo: Gunta Liepiņa 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 



 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nomas maksas samazinājumu Ilzes Kuzmas ģimenes 

ārsta praksei nedzīvojamām telpām Kalna ielā 8-27, Rubenē, Kocēnu pagastā, Valmieras 
novadā”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

36.§ 
Par 24.08.2022. Valmieras novada pašvaldības lēmuma Nr.559 (protokols Nr.16, 74.§) “Par 

pirmpirkuma tiesību izmantošanu uz nekustamo īpašumu “Zilākalna Stacija”, Kocēnu 
pagastā, Valmieras novadā” atcelšanu 

 
Ziņo: Gunta Liepiņa 
 
Atklāti balsojot: ar 18 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Marika Grūsle, Reinis Muižnieks, Toms 
Upners, Uldis Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par 24.08.2022. Valmieras novada pašvaldības lēmuma 

Nr.559 (protokols Nr.16, 74.§) “Par pirmpirkuma tiesību izmantošanu uz nekustamo īpašumu 
“Zilākalna Stacija”, Kocēnu pagastā, Valmieras novadā” atcelšanu”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
Jānis Baiks izsludina 10 min pauzi. 
 
Marika Grūsle pamet sēdi. 
 
 

37.§ 
Par Valmieras valstspilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Izsakās: Andris Klepers, Jānis Baiks, Edvīns Straume, Evija Nagle, Ivo Virsis, Indulis Frišfelds 
 
Andrim Kleperam ir konceptuāls jautājums: 1) vai visas šīs teritorijas iekļaujas kopējā teritorijas 
plānā; 2) kādi riski, ja kādu no teritorijām šobrīd liekam plašāku vai mums iestājas kāda atbildība par 
attīrīšanas procesu; 3) kurā brīdī mēs varam ieviest izmaiņas? Jānis Baiks komentē, ka būtiskākais 
saprast, kā esošais darbojās, kur iespēja paplašināt un cik ir kritisku vietu, kur tuvākajā piecgadē 
būs vajadzīgas investīcijas. Līga Zvirbule atbild, ka visās ciema teritorijās ir savas problēmas un 
katrā ir ko darīt. Izcelt dažas nav iespējams. Ivo Virsis pateicas par ieguldīto darbu, pieminot ka 
nekas akmenī nav iecirst, procesa gaitā viss ir maināms, grozāms, pielāgojams. Indulis Frišfelds arī 
komentē, ka viss ir apsekots un izvērtēts, kā arī aprēķināts cik un kurā gadā vajadzīgi kādi 
ieguldījumi. 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Valmieras valstspilsētas notekūdeņu aglomerācijas 

robežu noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 



3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

38.§ 
Par Rūjienas pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Rūjienas pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

39.§ 
Par Mazsalacas pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Mazsalacas pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

40.§ 
Par Sedas pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 17 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Uldis 
Jansons, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Sedas pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
Uldis Jansons pamet sēdi. 
 
 

41.§ 
Par Strenču pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 



 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Strenču pilsētas notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

42.§ 
Par Bērzaines ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Bērzaines ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

43.§ 
Par Brenguļu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Brenguļu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

44.§ 
Par Burtnieku ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Burtnieku ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 



3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

45.§ 
Par Cempu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Cempu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

46.§ 
Par Dikļu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Dikļu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

47.§ 
Par Endzeles ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Endzeles ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

48.§ 
Par Eriņu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 



Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Eriņu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

49.§ 
Par Ēveles ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Ēveles ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

50.§ 
Par Ipiķu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Ipiķu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

51.§ 
Par ciema Jaunklidzis notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par ciema Jaunklidzis notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 



52.§ 
Par Jērcēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Jērcēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

53.§ 
Par Kauguru ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Kauguru ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

54.§ 
Par Kocēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Kocēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

55.§ 
Par Lizdēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 



 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Lizdēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

56.§ 
Par Lodes ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Lodes ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

57.§ 
Par Matīšu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Matīšu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

58.§ 
Par Mūrmuižas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Mūrmuižas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 
 



59.§ 
Par Naukšēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Naukšēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

60.§ 
Par Plāņu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Plāņu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

61.§ 
Par Ramatas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Ramatas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

62.§ 
Par Rencēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 



 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Rencēnu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

63.§ 
Par Rubenes ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Rubenes ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

64.§ 
Par Rūpnieku ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 16 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Jānis Upenieks, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars 
Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Rūpnieku ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
Andrejs Gluhovs pamet sēdi. 
 
 

65.§ 
Par Sēļu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Sēļu ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 



66.§ 
Par Skaņkalnes ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Skaņkalnes ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

67.§ 
Par Trikātas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Trikātas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

68.§ 
Par Vaidavas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Vaidavas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

69.§ 
Par Vecates ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 



 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Vecates ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

70.§ 
Par Vilpulkas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Vilpulkas ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

71.§ 
Par Zilaiskalns ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu noteikšanu 

 
Ziņo: Līga Zvirbule 
 
Izsakās: Jānis Dainis 
 
Jānis Dainis jautā kā ar dārzkopības kooperatīviem? Uz ko Līga Zvirbule atbild, ka dārzkopības 
kooperatīvi ir gana liela katastrofa. No iedzīvotāju blīvuma būtu jācentralizē. Problēmas ir ar ielu 
izbūvi un tehnikas piebraukšanu. Šobrīd šīs teritorijas paliek neskartas. 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par Zilaiskalns ciema notekūdeņu aglomerācijas robežu 

noteikšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

72.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0157, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Andris Klepers, Vugars Ecmanis, Edvīns Straume 
 
Jānis Baiks rosina vēl risināt jautājumu un vest pārrunas par iegādes cenu ar jau iesniegto zemes 
vienības īpašnieku un uzsākt sarunas ar apkārtējiem īpašniekiem par zemes vienības daļas 
iegādēm. Vugars Ecmanis rosina līdz domes sēdei izrunāt, kāda ir pēdējā iegādes cena. 
 



Komiteja pieņem informāciju zināšanai. Uzdod lēmuma projekta sagatavotājam vienoties par jaunu 
iegādes cenu. Ja līdz domes sēdei mainās iegādes cena, tad virza jautājumu uz domes sēdi, ja 
nesanāk vienoties, tad atliek jautājumu uz nākamajām komitejām. 
 
 

73.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0113, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0113, 

Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

74.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0115, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0115, 

Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

75.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0116, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0116, 

Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 



76.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0117, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0117, 

Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

77.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0118, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0118, 

Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

78.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0119, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0119, 

Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

79.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0120, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 



Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0120, 

Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

80.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0121, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0121, 

Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

81.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0122, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0122, 

Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

82.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0123, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav,  Kopīgā komiteja nolemj: 
 



1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0123, 
Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

83.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0124, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0124, 

Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

84.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0125, Pilātos, Valmieras pagastā, 

Valmieras novadā, daļas iegādi 

 
Ziņo: Lauma Melece 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9690 011 0125, 

Pilātos, Valmieras pagastā, Valmieras novadā, daļas iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

85.§ 
Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9601 011 0063, Ūdens ielā 23, Valmierā, 

Valmieras novadā, iegādi 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 9601 011 0063, 

Ūdens ielā 23, Valmierā, Valmieras novadā, iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 



86.§ 
Par nekustamā īpašuma Parka iela 24-3, Sedā, Valmieras novadā, iegādi 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume, Vugars Ecmanis 
 
Jānis Baiks uzsver, ka šis ir vērtīgs mēģinājums pārdot īpašuma kā kopumu. Ēka ir sliktā stāvoklī, 
bet ar iespēju atjaunot. Edvīns Straume rosina, ka mēs kā pašvaldība varētu šo ēku atjaunot un 
renovēt ar nākotnes potenciālu. Uz ko Jānis Baiks atbild, ka ideja ir laba, bet nav resursu šādam 
projektam. 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma Parka iela 24-3, Sedā, Valmieras 

novadā, iegādi”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

87.§ 
Par izīrēta dzīvokļa Cēsu ielā 31-49, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izīrēta dzīvokļa Cēsu ielā 31-49, Valmierā, Valmieras 

novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

88.§ 
Par izīrēta dzīvokļa Saules ielā 11-1, Sedā,  Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izīrēta dzīvokļa Saules ielā 11-1, Sedā,  Valmieras 

novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 
 



89.§ 
Par izīrēta dzīvokļa Tirgus ielā 5-25, Sedā, Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izīrēta dzīvokļa Tirgus ielā 5-25, Sedā, Valmieras 

novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

90.§ 
Par izīrēta dzīvokļa Valmieras ielā 9-16, Zilākalnā, Zilākalna pagastā  Valmieras novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par izīrēta dzīvokļa Valmieras ielā 9-16, Zilākalnā, Zilākalna 

pagastā  Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

91.§ 
Par nekustamā īpašuma Dakstiņu ielā 3, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Izsakās: Vugars Ecmanis 
 
Vugaram Ecmanim ir jautājums, kādas komunikācijas tur ir pievilktas. Gints Bērtiņš skaidro, ka ir 
pievilktas visas izņemot elektrību. 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma Dakstiņu ielā 3, Valmierā, Valmieras 

novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 
 



92.§ 
Par nekustamā īpašuma Dakstiņu ielā 5, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma Dakstiņu ielā 5, Valmierā, Valmieras 

novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

93.§ 
Par nekustamā īpašuma Dakstiņu ielā 7, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma Dakstiņu ielā 7, Valmierā, Valmieras 

novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

94.§ 
Par nekustamā īpašuma Dakstiņu ielā 9, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma Dakstiņu ielā 9, Valmierā, Valmieras 

novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

95.§ 
Par apbūvēta nekustamā īpašuma Lazdu ielā 15, Valmierā, Valmieras novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

 
Ziņo: Gints Bērtiņš 
 



Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par apbūvēta nekustamā īpašuma Lazdu ielā 15, Valmierā, 

Valmieras novadā, nodošanu atsavināšanai”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

96.§ 
Par nekustamā īpašuma Industriālais parks, Valmierā, Valmieras novadā, kadastra Nr.9662 

002 0772, zemes vienības, kadastra apzīmējums 9662 002 0614, daļu apbūves tiesību 
izsolēm 

 
Ziņo: Sandis Svarinskis 
 
Izsakās: Edvīns Straume, Jānis Baiks, Andris Klepers 
 
Edvīns Straume jautā vai uz šo teritoriju arī būs attiecināma 90% atlaide nekustamā īpašuma 
nodoklim? Sandis Svarinskis skaidro, ka nosacījumi būs līdzīgi, noteikumi top. Jānis Baiks skaidro, 
ka 90% atlaide attiecas uz visu novadu. 
Andris Klepers norāda uz neprecizitāti lēmuma projektā. Sandis Svarinskis sola līdz domes sēdei 
izlabot. 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns Straume, Guna Ķibere, 
Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Jānis Upenieks, 
Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma Industriālais parks, Valmierā, 

Valmieras novadā, kadastra Nr.9662 002 0772, zemes vienības, kadastra apzīmējums 9662 002 
0614, daļu apbūves tiesību izsolēm”; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē ar precizējumu. 
 
 

97.§ 
INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 

 Par Industriālo teritoriju attīstību 

 
Ziņo: Sandis Svarinskis 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Vugars Ecmanis, Jānis Dainis 
 
Komiteja pieņem informāciju zināšanai. 
 
 

98.§ 
INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 

 Par prognozētajiem Valmieras ūdens tarifiem 

 
Ziņo: Indulis Frišfelds 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Ivo Virsis, Andris Klepers, Guntis Gladkins, Evija Voitkāne, Sandis Svarinskis, 
Jānis Dainis 



Indulis Frišfelds prezentē deputātiem kādi ir esošie un prognozējamie Valmieras ūdens tarifi. Lūdz 
deputātiem pieņemt lēmumu uz ko mēs, kā pašvaldība, ejam – uz vienoto vai dalīto ūdens tarifu. 
 
Komiteja izdiskutējot pieņem informāciju zināšanai un virza jautājumu uz domes sēdi. 

 
 

99.§ 
1.PAPILDU JAUTĀJUMS 

 Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības 26.09.2024. domes lēmumā Nr.593 
(protokols Nr.13, 56. §) “Par ilgtermiņa aizņēmumu Valmieras novada pašvaldības 

Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna finansētā projekta “Valmieras Industriālā 
parka attīstība” īstenošanai” 

 
Ziņo: Inta Štefenberga 
 
Atklāti balsojot: ar 14 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Guna 
Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Kaspars 
Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), "Pret" – nav, "Atturas" 
– nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības 26.09.2024. 

domes lēmumā Nr.593 (protokols Nr.13, 56. §) “Par ilgtermiņa aizņēmumu Valmieras novada 
pašvaldības Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna finansētā projekta “Valmieras 
Industriālā parka attīstība” īstenošanai””; 

2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai ārkārtas domes sēdē. 
 
 

100.§ 
2.PAPILDU JAUTĀJUMS 

 Par SIA “Valmieras ūdens” pamatkapitāla palielināšanu 

 
Ziņo: Agnese Smalkā-France 
 
Atklāti balsojot: ar 15 balsīm "Par" (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Edgars Grandāns, Edvīns 
Straume, Guna Ķibere, Guntars Štrombergs, Guntis Gladkins, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Kaspars Kļaviņš, Mareks Bērziņš, Reinis Muižnieks, Toms Upners, Vugars Ecmanis), 
"Pret" – nav, "Atturas" – nav, Kopīgā komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu “Par SIA “Valmieras ūdens” pamatkapitāla palielināšanu”; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 
 
 
Sēdi slēdz plkst. 14:11 
 
 
 
Sēdes vadītājs  (personiskais paraksts) Jānis Baiks 
 
 
 
Sēdes protokolētāja  (personiskais paraksts) Santa Jarceva 


